

On October 11, 2002 l'Université du Québec à Rimouski (UQAR) invited nearly 300 guests to the christening of the Coriolis II, the new interuniversity research vessel in Rimouski-Est.

On the picture : FRONT ROW : M. Michel Tremblay, mayor of Rimouski; Mrs. Francine Julien, president of the board of administration of UQAR; the Honorable Claire l'Heureux-Dubé, godmother to the ship and, until recently, Judge on the Supreme Court of Canada; Mrs. Suzanne Tremblay, federal deputy for Rimouski, Neigette and La Mitis; Mrs. Solange Charest, deputy for the Rimouski riding and State Secretary for Research, Science and Technology; BACK ROW: Mr. Pierre Roberge, director of the regional office of Economic Development Canada; Mr. Serge Demers, director of ISMER; as well as representatives of the consortium member universities that will use the ship, i.e., UQAR, Université Laval, McGill University and Université du Québec à Montréal; Mrs Suzanne Duval, Canadian Foundation for innovation (CFI); Mr. Pierre Couture, principal of UQAR; Mr. Jacques Baril, delegate minister of Transport and Maritime Policies; Mrs. Danielle Doyer, deputy of the Matapédia riding; Mr. Robert Noël, captain of the ship; Mgr. Bertrand Blanchet, who officiated the christening.

L'Université du Québec à Rimouski (UQAR) a réuni le 11 octobre 2002 environ 300 invités au quai de Rimouski-Est: le baptême du navire interuniversitaire de recherche, le Coriolis II.

Sur la photo : À L'AVANT : M. Michel Tremblay, maire de Rimouski; Mme Francine Julien, présidente du Conseil d'administration de l'UQAR; l'Honorable Claire L'Heureux-Dubé, marraine du navire, jusqu'à récemment juge à la Cour suprême du Canada; Mme Suzanne Tremblay, députée fédérale de Rimouski, Neigette et La Mitis; Mme Solange Charest, députée du comté de Rimouski et Secrétaire d'État à la Recherche, à la Science et à la Technologie; À L'ARRIÈRE : M. Pierre Roberge, directeur du bureau régional de Développement Économique Canada; M. Serge Demers, directeur de l'ISMER; ainsi que des représentants des universités membres du consortium qui utiliseront le navire, c'est-à-dire l'UQAR, l'Université Laval, l'Université McGill et l'Université du Québec à Montréal; Mme Suzanne Duval, de la Fondation canadienne pour l'innovation (FCI); M. Pierre Couture, recteur de l'UQAR; M. Jacques Baril, ministre délégué aux Transports et à la Politique maritime; Mme Danielle Doyer, députée du comté de Matapédia; M. Robert Noël, capitaine du navire; Mgr Bertrand Blanchet, qui officiait au baptême.